
Zápis z jednání žákovského parlamentu 3. 11. 2016 

 

Program 

1. Členové školního parlamentu přednesli, co se žákům ve škole líbí a s čím jsou nespokojeni: 

Líbí: 

 Nové vstupní dveře na první stupeň 

 Je lepší pořádek na toaletách 

 Akce Halloween 

Nelíbí: 

 Zpoždění rekonstrukce běžeckého oválu 

 

2. Příprava spaní ve škole 

 Větší zájem je od žáků 1. stupně 

 

3. Nákup za peníze za sběr papíru 

 Barely na vodu, nebo vodní filtr, jsou moc drahé 

 Všichni členové parlamentu se shodli to nekupovat 

 

4. Nové návrhy co koupit za peníze za sběr papíru 

 Pálky na ping pong 

 Lavičky do areálu 

 Ubrusy do jídelny 

 

5. Návrh technického kroužku, aby výstava LEGA obsahoval i jinévěci, než jen LEGO 

 

Přítomní: 

Koordinátor Mgr. Josef Roušar ANO 

4. třída Leona Křiklavová ANO 

  Zuzana Roušarová ANO 

5. třída Veronika Drahošová ANO 

  Ondřej Trynkl ANO 

6. A Šimon Lustyk ANO 

  Andrea Tulachová ANO 

6. B Eliška Lehká NE 



  Filip Romportl  ANO 

7. třída Andrej Češka  ANO 

  Tereza Vášková  ANO 

8. třída Jiří Bohatý ANO 

  Šimon Dvořák ANO 

9. A Veronika Lettlová ANO 

  Kateřina Stodolová ANO 

9. B Anežka Sílová NE 

  Veronika Uhrová ANO 

 

Zapsal:  Šimon Lustyk 


